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2023.gada 3.augusts 

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītājs – komitejas priekšsēdētāja vietnieks Gatis Līcis. 

Protokolētāja – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks.   

Izpilddirektore Jolanta Jansone. 

Pašvaldības darbinieki –  

Administratīvās pārvaldes vadītāja p.i. Lolita Pranta; juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne; 

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja Linda Zaķe, jaunatnes lietu speciāliste Līga 

Norvaiša; 

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska, projektu vadītājs Māris Ozoliņš; 

Īpašumu pārvaldes vadītāja vietniece Tatjana Tihoņenko, nekustamo īpašumu speciāliste Liesma 

Gorelova. 

Ieinteresētā persona – Matīss Ribkinskis. 

Sēdē nepiedalās: Inese Jēkabsone, Juris Žilko. 

 

 

Darba kārtība 

1. INFORMATĪVS - Kolektīvais iesniegums par LEDUS HALLES projektu un izbūvi Ķekavas 

novadā;  

2. Ķekavas novada jauniešu iniciatīvu projektu konkurss;  

3. INFORMATĪVS - Par braukšanas maksas palielināšanu sabiedriskā transporta maršrutos;  

4. Par projekta “Pašvaldības nozīmes koplietošanas ūdensnoteka, meliorācijas kadastra numurs 

413241:00, pik. 00/00 -45/10 atjaunošana Ķekava, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads” 

realizēšanu;  

5. Par projekta “Apvienotā gājēju ceļa un veloceļa izbūve gar autoceļu V2 Ķekavas pagastā, 

Ķekavas novadā, no Katlakalna ielas (a/c V1) līdz Kāpu ielai” realizēšanu;  

6. Par ceļu investīciju projektiem;  

7. INFORMATĪVS - Par projekta ideju SAM 5.1.1.3. "Publiskās ārtelpas attīstība" projektu 

iesniegumu konkursā;  

8. Par izsoles rezultātu apstiprināšanu nekustamajam īpašumam "Sakaiņi", Dzintaros, Daugmales 

pagastā;  

9. Par tiesībām parakstīt dotācijas līgumu ar LIAA;  

10. Par nekustamā īpašuma Mežvidu ielā 17, Baldonē, Ķekavas novadā,  maksas pakalpojumu 

cenrāža pārskatīšanu.  
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Gatis Līcis atklāj sēdi. 

 

 

Darba kārtība 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Līcis aicina apstiprināt izsludināto sēdes darba kārtību. 

 

 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Apstiprināt komitejas 2023.gada 3.augusta sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

1. INFORMATĪVS - Kolektīvais iesniegums par LEDUS HALLES projektu un izbūvi 

Ķekavas novadā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:02:28) 

Par jautājumu ziņo Lolita Pranta – pašvaldība saņēma privātpersonas iesniegumu, kurā informē 

par portālā www.manabalss.lv veikto parakstu vākšanu par ledus halles būvniecību Ķekavas 

novadā. Papildus no portāla tika saņemta vēstule, kurai pievienots excel fails ar personu 

parakstiem. Lai parakstus pārbaudītu, tad pašvaldība nosūtīja vēstuli Pilsonības un migrācijas lietu 

pārvaldei ar lūgumu veikt parakstu atbilstības pārbaudi, jo jānoskaidro, vai šis iesniegums atbilst 

kolektīvā iesnieguma statusam. Pēc atbildes saņemšanas konstatēts, ka 313 paraksti atbilst 

konkrētām personām, tāpēc iesniegums saskaņā ar normatīvajiem aktiem atbilst kolektīvā 

iesnieguma statusam, tāpēc iesniegums tiek virzīts caur komitejām un uz domes sēdi, kurai jāpieņem 

lēmums par iesnieguma tālāko virzību. 

Jautājumu sadaļā Jerums iepazīstina ar Attīstības komitejā vienbalsīgi pieņemtajiem atzinumiem. 

Ribkinskis prezentē kolektīvo iesniegumu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Līcis aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Aigara Vītola - 

Gatavot lēmuma projektu un virzīt jautājumu izskatīšanai nākamajā domes sēdē, 

Atklāti balsojot   

ar 3 balsīm "Par" (Dace Cīrule, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – nav, "Atturas" – 4 (Gatis 

Līcis, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Valts Variks),  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 
    

 

Variks pauž viedokli par savu balsojumu – viņš balsojumā atturējās, jo pēc vakardienas Attīstības 

komitejā jurista sniegto skaidrojumu īsti nav skaidrs kādu lēmuma projektu vajadzētu sagatavot, jo 

Attīstības komiteja atbalstīja trīs priekšlikumus un nav skaidrs, vai tie tad iestrādājami lēmuma 

projektā, jeb jānosaka atbildīgā struktūrvienība, kas ir saskaņā ar likuma normām. 

 

 



 

 

 

2. Ķekavas novada jauniešu iniciatīvu projektu konkurss 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:13:27) 

Par jautājumu ziņo Līga Norvaiša – ir izstrādāts jauniešu iniciatīvu projektu konkursa nolikums. Šī 

konkursa mērķis ir atbalstīt jauniešu iniciatīvas Ķekavas novada attīstībai. Projektu konkursā var 

pieteikties jaunieši no 13 līdz 25 gadu vecumam, gan individuāli, gan komandā, tomēr komandā 

jābūt vismaz vienam jaunietim, kas sasniedzis 18 gadu vecumu. Projektu konkursa kopējais budžets 

ir 4000 euro un vienam projektam varēs iegūt summu, kas nav lielāka par 500 euro. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Līcis aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

Par saistošo noteikumu “Ķekavas novada pašvaldības jauniešu iniciatīvu projektu konkursa 

nolikums” apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

3. INFORMATĪVS - Par braukšanas maksas palielināšanu sabiedriskā transporta 

maršrutos 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:19:45) 

Par jautājumu ziņo Māris Ozoliņš – saņemta vēstule no Rīgas plānošanas reģiona, par to, ka 

drīzumā palielināsies braukšanas maksas sabiedriskajā transportā. Materiāliem pievienota datne 

ar maksas palielinājumiem. Maksas palielinājums plānots, jo tikšot ieviesta vienotā biļete. Šobrīd 

tomēr vēl īstas skaidrības par šo vienotās biļetes ieviešanu nav, nav arī skaidrs, kad to plāno ieviest. 

Tā kā Rīgas plānošanas reģions vēlas saņemt pašvaldības viedokli, tad viņš to sagaida no 

deputātiem. Ozoliņš min piemērus, kādi varētu būt komitejas atzinumi. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Variks Ozoliņš, Līcis, Andris Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Līcis pauž sēdes vadītāja viedokli. 

Līcis aicina balsot par atšķirīgāko priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Jura Jeruma - 

Atlikt jautājumu uz nākamo Finanšu komiteju, lai noskaidrotu citu Pierīgas pašvaldību 

viedokli, 

Atklāti balsojot   

ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Ineta Lazda, Juris Jerums, Valts Variks), "Pret" 

– nav, "Atturas" – 4 (Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Ineta Romanovska, Karina Putniņa),  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 



 

 

Iesniegtie priekšlikumi par kuriem nebalso: 

Jerums – “Neatbalstīt sabiedriskā transporta maksas palielināšanu”, 

Līcis – “Pieņemt zināšanai”. 

 

Putniņa pauž viedokli par savu balsojumu – balsojumā atturējās, jo jautājumu var atlikt cik grib, 

var balsot “pret” cik grib, tomēr no pašvaldības sen jau nekas nav atkarīgs, jo kā Autotransporta 

direkcija lemj, tā arī notiek. 

 

 

 

4. Par projekta “Pašvaldības nozīmes koplietošanas ūdensnoteka, meliorācijas 

kadastra numurs 413241:00, pik. 00/00 -45/10 atjaunošana Ķekava, Ķekavas pagasts, 

Ķekavas novads” realizēšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:46:47) 

Par jautājumu ziņo Māris Ozoliņš – šis objekts atrodas netālu no Ķekavas vidusskolas un atbilstoši 

investīciju plānam ir paredzēta šīs koplietošanas ūdens notekas atjaunošana, jo tā ir gana 

aizsērējusi un rada applūšanas apdraudējumus blakus esošajiem zemes īpašumiem. Dome šā gada 

21.jūnijā pieņēma lēmumu par aizņēmuma ņemšanu šī projekta realizācijai, bet tad vēl nebija 

beidzies iepirkums. Šobrīd iepirkums ir beidzies un tas ir par vairākiem desmitiem tūkstošu mazāks, 

nekā plānots, tāpēc finansējumu varētu atrast pašvaldības budžetā. Viņš sniedz sīkāku skaidrojumu 

par nepieciešamo finansējumu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Līcis aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par projekta “Pašvaldības nozīmes koplietošanas ūdensnoteka, meliorācijas kadastra 

numurs 413241:00, pik. 00/00 -45/10 atjaunošana Ķekava, Ķekavas pagasts, Ķekavas 

novads” realizēšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums),  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

5. Par projekta “Apvienotā gājēju ceļa un veloceļa izbūve gar autoceļu V2 Ķekavas 

pagastā, Ķekavas novadā, no Katlakalna ielas (a/c V1) līdz Kāpu ielai” realizēšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:52:33) 

Par jautājumu ziņo Māris Ozoliņš – viņš stāsta par konkrēto projektu, kuru būtu jārealizē, tam ir 

beidzies iepirkums un projekta summa ir 207675 euro. Šī projekta realizācijai gan būs nepieciešams 



 

 

aizņēmums par summu 171896 euro. Satiksmes minsitrijai šie pieteikumi iesniedzami līdz 

14.augustam, tāpēc viņš aicina atbalstīt lēmuma projektu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Ozoliņš. 

Jautājumu vairāk nav un Līcis atklāj debates. 

Debatē Jerums, Variks. 

Līcis slēdz debates un pauž sēdes vadītāja viedokli. Viņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par projekta “Apvienotā gājēju ceļa un veloceļa izbūve gar autoceļu V2 Ķekavas pagastā, 

Ķekavas novadā, no Katlakalna ielas (a/c V1) līdz Kāpu ielai” realizēšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

 

 

 

6. Par ceļu investīciju projektiem 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 01:05:15) 

Par jautājumu ziņo Māris Ozoliņš – arī šis jautājums saistīts ar investīciju plānā paredzētajiem ceļu 

attīstības darbiem un tie ir Naudītes iela Katlakalnā, Odukalna iela Odukalnā, Ķeguma prospekts 

Baldonē un Baložos jaunā bērnudārza apkārtnes ielu pārbūve un uzlabošana. Visiem šiem 

projektiem vēl notiek iepirkuma procedūras, tomēr tas netraucē iesniegt projektus Satiksmes 

ministrijā atzinuma sniegšanai,  jo tas ļautu pēc iespējas ātrāk uzsākt šo projektu realizāciju. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Līcis aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par ceļu investīciju projektiem”, 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 

 

 

 

 



 

 

7. INFORMATĪVS - Par projekta ideju SAM 5.1.1.3. "Publiskās ārtelpas attīstība" 

projektu iesniegumu konkursā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 01:08:05) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska – šo jautājumu jau izskatīja Attīstības komitejā un komiteja 

sniedza atzinumu, bet tā kā jautājums skar finanses, tad jautājums virzīts arī uz Finanšu komiteju. 

Jautājums ir par iespēju iesniegt projektu Eiropas fondu projektu konkursā, lai piesaistītu finanšu 

līdzekļus. Piedāvāti tiek divi projekti, kuru materiāli pievienoti Namejā. Projekti vērtēti 

pamatojoties uz konkursa kritērijiem un piemērojamo koeficientu. Pēc materiāliem redzams, ka 

projektam, kas saucas Ābeļdārzs, šis koeficients ir augstāks, jo tas aptver lielāku teritoriju un tam 

ir lielākas iespējas saņemt ārējo finansējumu. Otrajam projektam, kas ir autobusu galapunkts 

Ķekavā, šis koeficiens ir mazāks, jo tas aptver mazāku teritoriju. Vienam projektam piešķiramais 

finansējums ir minimums 200 tūkstoši un maksimums 800 tūkstoši. Projektam A, kas ir Ābeļdārzs, 

projekta provizoriskās izmaksas ir 1,8 miljoni, kur 800 tūktošus segtu ārējais finansējums un tad 

pašvaldībai būtu jāpiemaksā viens miljons, savukārt otrā projekta provizoriskās izmaksas ir 900 

tūkstoši. Danovska vēlas, lai Finanšu komiteja sniedz atzinumu, kuru projektu izvēlēties 

iesniegšanai projektu konkursā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Danovska, Ceļmalnieks, Aigars Vītols, Cīrule. 

Jautājumu vairāk nav un Līcis atklāj debates. 

Debatē Jerums. 

Līcis slēdz debates un aicina balsot par iesniegtajiem priekšlikumiem. 

 

1.priekšlikums no Jura Jeruma -  

Atbalstīt priekšlikumu: Strūklakas atjaunošana pie Baložu pārvaldes, 

Atklāti balsojot   

ar 3 balsīm "Par" (Dace Cīrule, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 1 (Karina Putniņa), 

"Atturas" – 5 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Ineta Romanovska, Valts 

Variks),  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 
    

 

2.priekšlikums no Jura Jeruma -  

Atbalstīt priekšlikumu: Papildināt labiekārtojumu pie Titurgas ezera, izveidojot WC, 

ūdenskrānu, elektrības pieslēgumu, u.c., pie Ezera ielas (aktīvās) pludmales, kā arī 

labiekārtot taku starp pludmalēm, lai pa to var pārvietoties ar ratiņiem, 

Atklāti balsojot   

ar 3 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Juris Jerums), "Pret" – 1 (Gatis Līcis), "Atturas" 

– 5 (Andris Ceļmalnieks, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Valts Variks),  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 
    

 

3.priekšlikums no Jura Jeruma -  

Atbalstīt priekšlikumu: Izveidot projektu, kurā iekļauti augstākās prioritātes pasākumi no 

tikko apstiprinātā Labiekārtojuma plāna, 

Atklāti balsojot   

ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 2 

(Aigars Vītols, Gatis Līcis), "Atturas" – 3 (Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Valts Variks),  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 



 

 

    

 

4.priekšlikums no Jura Jeruma -  

Atbalstīt priekšlikumu: Baložu pilsētas mobilitātes punkta izveide, Rīgas ielā, Baložos, 

autobusa galapunktā, vai- pie Mūlkalna kāpas, 

Atklāti balsojot   

ar 2 balsīm "Par" (Dace Cīrule, Juris Jerums), "Pret" – 1 (Gatis Līcis), "Atturas" – 6 (Aigars 

Vītols, Andris Ceļmalnieks, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Valts Variks),  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 
    

 

5.priekšlikums no Jura Jeruma -  

Atbalstīt priekšlikumu: Kombinētā mobilitātes/atpūtas pukta izveide pie Ķekavas baznīcas, 

iekļaujot teritoriju gar Ķekavas upi, līdz Daugavai. 

Atklāti balsojot   

ar 3 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Juris Jerums), "Pret" – nav,  

"Atturas" – 6 (Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina 

Putniņa, Valts Variks),  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 
    

 

6.priekšlikums no Gata Līča -  

Atbalstīt projekta iesniegšanu par centrālā laukuma izveidi Ķekavas ābeļdārzā, 

Atklāti balsojot   

ar 6 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, 

Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – 3 (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Juris Jerums),  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
    

 

7.priekšlikums no Jura Jeruma -  

Sagatavot un izvēlēties priekšlikumu, kura kopējās izmaksas aptuveni iekļautos no ES 

saņemamajā finansējumā, no pašvaldības paredzot tikai nepieciešamo līdzfinansējumu, 

Atklāti balsojot   

ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – nav, 

"Atturas" – 4 (Aigars Vītols, Gatis Līcis, Ineta Romanovska, Valts Variks),  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 
    

 

 

 

8. Par izsoles rezultātu apstiprināšanu nekustamajam īpašumam "Sakaiņi", 

Dzintaros, Daugmales pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 01:32:48) 

Par jautājumu ziņo Liesma Gorelova – no sā gada 26. jūnija līdz 27.jūlijam notika elektroniskā šī 

īpašuma izsole, uz izsoli pieteicās divi pretendenti. Izsole noslēdzās ar vienu soli, un īpašums tika 

izsolīts par 2300 euro. Izsoles uzvarētājs 28.jūlijā samaksāja summu pilnā apmērā, tāpēc sagatavots 

lēmuma projekts par izsoles rezultātu apstiprināšanu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Līcis aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 



 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par izsoles rezultātu apstiprināšanu nekustamajam īpašumam "Sakaiņi", Dzintaros, 

Daugmales pagastā”, 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 

 

 

 

 

9. Par tiesībām parakstīt dotācijas līgumu ar LIAA 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 01:35:45) 

Par jautājumu ziņo Andris Ceļmalnieks – Daugmales pamatskola iesniedza ERASMUS programmā 

projektu Datorprasme zaļākai nākotnei, projekts paredz četru skolotāju izglītošanos kursos, trīs 

skolotāju vizītes mācību stundu vērošanai un desmit skolēnu apmaiņas pasākumu ar citas valsts 

izglītojamajiem. Projekta mērķis ir pilnvērtīgāk izmantot esošās tehnoloģijas, tai skaitā gudrās 

tāfeles. Ja projekta izmaksas būtu līdz 35 tūkstošiem, tad līgumu varētu parakstīt izglītības iestādes 

vadītājs, bet šī konkrētā projekta izmaksas ir vairāk, kā 36 tūkstoši, tāpēc nepieciešams domes 

lēmums. nauda projekta realizācijai nāk no Eiropas fondiem, vispirms tiek ieskaitīti 80% 

priekšapmaksas un pēc projekta realizācijas tiek samaksāti atlikušie 20%. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Ceļmalnieks, Cīrule, Zaķe. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Līcis aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par tiesībām parakstīt dotācijas līgumu ar LIAA”, 

Atklāti balsojot  

ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6. 

 

 

 

 

11. Par nekustamā īpašuma Mežvidu ielā 17, Baldonē, Ķekavas novadā,  maksas pakalpojumu 

cenrāža pārskatīšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 01:47:15) 

Par jautājumu ziņo Tatjana Tihoņenko – 2022.gada 15.jūnijā tika pieņemts lēmums par maksas 

cenrāža apstiprināšanu nekustamā īpašuma Mežvidu iela 17, Baldonē, izmantošanai, kurā 



 

 

izmitināja ukraiņu bēgļus. Sākotnēji nebija zināmas faktiskās izmaksas, tāpēc cenrādis bija 7 euro 

par dienu vienam cilvēkam. Pēc četriem mēnešiem septembrī cenrādis tika pārskatīts un maksa 

noteikta 5 euro par gultas vietu dienā. Šobrīd sezona ir noslēgusies un zināmas faktiskās ēkas 

uzturēšanas izmaksas, pēc tām arī tika veikts aprēķins, un izmaksas par vienu gultasvietu dienā ir 

3,50 euro. Aprēķinu veica iekšējais auditors un lēmumā noteikts, ka šo cenu piemēros no 1.jūlija. 

Jautājumu sadaļā piedalās Līcis Tihoņenko, Jerums, Variks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Līcis aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par nekustamā īpašuma Mežvidu ielā 17, Baldonē, Ķekavas novadā,  maksas pakalpojumu 

cenrāža pārskatīšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Valts Variks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – 4 (Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums),  

Balsu trūkuma dēļ lēmuma projekts noraidīts. 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst.16:32 

 

Komitejas priekšsēdētājs: (1PARAKSTS)    Gatis Līcis 

 

Sēdes protokolētāja:  (2PARAKSTS)    Vija Milbrete 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


